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Protokół Nr XX/19 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

w  dniu 30 grudnia  2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:20 tego samego dnia. 

  

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska, 

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica, 

 Pan Marian Stępień-Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XX sesji Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała Radnych, , pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy, Pana Mariana Stępnia - Przewodniczącego Zarządu Gminnego NSZZ RI 

„SOLIDARNOŚĆ”,  Sołtysów z terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną.  

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła kworum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 15 radnych.  

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Nie zgłoszono uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XVIII/19 z dnia 29 listopada 2019r. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr XIX/19 z dnia 11 grudnia 2019r. 

6. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2020 rok 

b. przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2020 rok 

c. zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w zakresie 

zapewnienia obsługi informatycznej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Oleśnicy na 2020 rok 

d. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na 2020 rok 

e. zatwierdzenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli Publicznej 

Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Oleśnicy i Przedszkola Gminnego im. Św. 

Jana Pawła II w Oleśnicy prowadzonym przez Gminę Oleśnica w 2020 roku 

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok 

h. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032 

i. uchwalenia budżetu Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

9. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4   Przyjęcie Protokołu Nr XVIII/19 z dnia 29 listopada 2019r. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie wpłynęło żadne 

zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod 

głosowanie przyjęcie Protokołu Nr XVIII/19 z dnia 29 listopada 2019r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Ad. 5   Przyjęcie Protokołu Nr XIX/19 z dnia 11 grudnia  2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie wpłynęło żadne 

zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod 

głosowanie przyjęcie Protokołu Nr XIX/19 z dnia 11 grudnia2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

 

Ad. 6  Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

Pan Leopold Rup Przewodniczący Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów przedstawił informacje  z 

posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 3 grudnia 2019r. Tematem posiedzenia było: przegląd 

inwestycji zrealizowanych w Gminie Oleśnica w 2019 roku  oraz ustalenie stawek za  odbiór odpadów 

komunalnych.   

Pani Krystyna Bator Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła również informacje z posiedzenia 

wspólnego Komisji Powołanych przy Radzie Miejskiej z dnia 11 grudnia br.  

Głównym tematem posiedzenia było:  

1. Analiza Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032. 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

3. Opracowanie plany pracy Rady Miejskiej Oleśnica na 2020 rok.  

4. Opracowanie planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2020 rok. 

5. Analiza materiałów na sesję tj. :  

- Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2020; 

- Uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok; 

- Uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozie finansowe na lata 2019 - 2026 Gminy Oleśnica 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie  

wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania.   

Radny Piotr Płatos zapytał o brak odpowiedzi i nie zamieszczenie na BIP-e interpelacji, która dotyczyła 

czyszczenia rowów.    

Pan Leszek Juda odpowiedział, że nie jest możliwe w pełni odpowiedzieć na postulat zawarty w 

interpelacji, ponieważ nie jest możliwe podać harmonogramu dotyczącego czyszczenia rowów przy 

drogach gminnych i powiatowych. Po pierwsze dlatego, że rowy przy drogach powiatowych nie są gminnymi 

- nie można wziąć za nich odpowiedzialność. Po drugie co do dróg gminnych jest ich dziesiątki, najpierw 

należałoby  dokonać inwentaryzacji i podjąć wspólną decyzje wypracowaną na komisji jakie prace są do 

wykonania np. z punktu widzenia przeciwpożarowego,  

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2020 rok 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Plan Pracy Rady Miejskiej 

omawiany był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 11 grudnia br.  

Do przedmiotowego projektu uchwały nie wniesiono poprawek.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Miejskiej na 2020 rok 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/99/2019. 

b. przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2020 rok 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że plany  pracy stałych komisji Rady 

Miejskiej Oleśnica na 2020 omawiane był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 11 grudnia 

br.  Do przedmiotowego projektu uchwały nie wniesiono poprawek.  
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Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Miejskiej na 2020 rok 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2020 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/100/2019. 

c. zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w zakresie 

zapewnienia obsługi informatycznej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Oleśnicy na 2020 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska Sekretarz  Miasta i Gminy Oleśnica. Wyjaśniła, że 

przedmiotowa uchwała dotyczy obsługi informatycznej Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

na rok 2020 związanej jest z zapewnieniem prawidłowego funkcjonowania oprogramowania użytkowego 

(Pomost STD, Helios, TT-Pomoc). 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w zakresie zapewnienia obsługi informatycznej 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oleśnicy na 2020 rok  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w zakresie zapewnienia 

obsługi informatycznej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oleśnicy na 2020 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 
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Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/101/2019. 

d. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na 2020 rok 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że  Gminny Program Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2020 rok omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

wszystkich komisji w dniu 11 grudnia br.  Do przedmiotowego projektu uchwały nie wniesiono poprawek.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2020 rok 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 

na 2020 rok  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/102/2019. 

e. zatwierdzenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Oleśnicy i Przedszkola 

Gminnego im. Św. Jana Pawła II w Oleśnicy prowadzonym przez Gminę Oleśnica w 

2020 roku 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska Sekretarz  Miasta i Gminy Oleśnica. Wyjaśniła, że 

przedmiotowa uchwała ustala: 

Specjalności kształcenia objęte dofinansowaniem doskonalenia zawodowego nauczycieli tj.: 

- Wychowanie przedszkolne, 

- Kształcenie i wychowanie w szkole podstawowej, 

1. Formy kształcenia i rodzaje wydatków objęte dofinansowaniem doskonalenia zawodowego 

nauczycieli: 

a) Organizacja szkoleń, seminariów, konferencji szkoleniowych dla nauczycieli i kadry 

kierowniczej szkół i placówek, 



7 

 

b) Przygotowanie materiałów szkoleniowych i informacyjnych, 

c) Organizacja warsztatów metodycznych i przedmiotowych, 

d) Szkolenie rad pedagogicznych, 

e) Opłaty za kształcenie pobierane przez wyższe uczelnie, szkoły i zakłady kształcenia 

nauczycieli, 

f) Opłaty za kursy kwalifikacyjne i doskonalące realizowane przez nauczycieli lub kadrę 

kierowniczą, zgodnie z potrzebami szkoły lub przedszkola, 

g) Koszty przejazdów, zakwaterowania i wyżywienia nauczycieli lub kadry kierowniczej, którzy 

uczestniczą w różnych formach doskonalenia zawodowego, zgodnie z potrzebami szkoły lub 

przedszkola. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia 

planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Żeromskiego w Oleśnicy i Przedszkola Gminnego im. Św. Jana Pawła II w Oleśnicy prowadzonym przez 

Gminę Oleśnica w 2020 roku 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  zatwierdzenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Oleśnicy i Przedszkola Gminnego im. Św. Jana Pawła II w Oleśnicy 

prowadzonym przez Gminę Oleśnica w 2020 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/103/2019. 

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. Poinformowała, że 

zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Planowane Dochody ogółem w roku 2019 zmniejszono o kwotę 10.000,00 zł i  po zmianach wynoszą 

23.551.008,60 zł w tym: 

dochody bieżące zmniejszono o kwotę 10.000,00 zł i po zmianach wynoszą 18.590.952,94 zł, 

dochody majątkowe pozostają bez zmian  i wynoszą 4.960.055,66  zł. 
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Planowane Wydatki ogółem w roku 2019 zmniejszono o kwotę 10.000,00 zł i po zmianach wynoszą: 

24.776.492,86 zł w tym: 

wydatki bieżące zmniejszono o kwotę 10.000,00 zł i  po zmianach wynoszą 17.688.495,04 zł, 

wydatki majątkowe pozostają bez zmian i wynoszą  7.087.997,82 zł. 

Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2019 rok nie przekraczają dochodów bieżących Gminy Oleśnica na 2019 

rok. 

Dokonano uaktualnień w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019-2026  związanych z 

przedstawionymi zmianami  po stronie dochodowej i wydatkowej budżetu Gminy Oleśnica w 2019 roku w 

następujących pozycjach: 1.;   1.1.;   1.1.3.;   1.1.5.;     2.;   2.1.;   11.1.;   11.2.;    12.1.;   12.1.1;   

12.2.;   12.2.1.;  12.2.1.1.;   12.3.;   12.4.;   12.4.1.;  12.4.2. 

W Wykazie wieloletnich przedsięwzięć finansowych gminy Oleśnica na lata 2019-2026 nie dokonano 

żadnych zmian.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/104/2019. 

g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że dokonano zmian w planie dochodów  budżetowych na 2019 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zmniejszono: 

- § 6330 – Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 1.796.313,00 

zł. 

Zwiększono: 
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- § 6350 – Środki otrzymane z państwowych funduszy celowych na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek sektora finansów publicznych o kwotę 

1.796.313,00 zł. 

Zmiana polega na dostosowaniu odpowiedniego paragrafu dochodowego do planowanych wpływów środków 

z budżetu państwa w wymienionym powyżej rozdziale. Są to środki   z Funduszu Dróg Samorządowych. 

W rozdziale 80106 - Inne formy wychowania przedszkolnego: 

Zmniejszono: 

- § 0690 – Inne formy wychowania przedszkolnego o kwotę 20.000,00 zł. 

Zmiana dostosowana do bieżących wpływów po stronie dochodowej. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2019 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zmniejszono: 

- § 4300 – Zakup usług pozostałych o kwotę 20.000,00 zł, 

Zmiana dotyczy zmniejszenia planu wydatków bieżących ponoszonych w ww. dziale. 

W rozdziale 85395 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4217 – Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 4.690,00 zł. 

Zmniejszono: 

- § 6067 – Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 4.690,00 zł. 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 

 Plan dochodów budżetowych na 2019 rok. 

 Plan wydatków budżetowych na 2019 rok. 

 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2019 roku. 

 Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej                i 

innych zadań zleconych odrębnymi ustawami w 2019 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  zmian w 

budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 



10 

 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/105/2019. 

h. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana był na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 11 grudnia br. 

Pan Tadeusz Kawa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 149/2019 VII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 6 grudnia 2019 roku w sprawie opinii o 

projekcie uchwały Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Oleśnica na lata 2020-2032.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/106/2019. 

i. uchwalenia budżetu Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana był na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 11 grudnia br. 

Pan Tadeusz Kawa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 148/2019 VII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 6 grudnia 2019 roku w sprawie opinii o 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Oleśnica na 2020 rok.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  uchwalenia 

budżetu Gminy Oleśnica na 2020 rok.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Oleśnica na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, 

Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę  Nr XX/107/2019. 

 

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica podziękował za jednomyślne głosowanie nad uchwałą 

w sprawie uchwalenia budżetu na 2020 rok.  

 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 20 min przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do realizacji kolejnego punktu tj. Informacja Burmistrza 

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 9. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował o następujących sprawach:  

- otwarcie  ofert na odbiór i transport odpadów komunalnych – cena dużo wyższa niż w ubiegłym roku,  

- otrzymaliśmy środki na zadania; przebudowę obwodnicy przez Kępie i na przebudowę i budowę sieci dróg 

w Oleśnicy,   

- dziś odbiór przydomowych oczyszczalni ścieków,  

- w okresie przedświątecznym odbywały się spotkania opłatkowe w strażach, szkole. 

 

Radny Leopold Rup zapytał czy zakończyły się prace na ul. Stopnickiej.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że formalny odbiór już był.  

Ad. 10. Sprawy różne i wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radna Jadwiga Kozioł podała informacje:   Izby  Rolnicze   organizują zimowisko w Białym Dunajcu z 

pięciodniową jazdą na nartach, dofinansowane ze środków Funduszu Składkowego Ubezpieczenia 

Społecznego Rolników. W zimowisku mogą uczestniczyć dzieci i młodzież szkolna, urodzona w  2004 roku, 

których przynajmniej jedno z rodziców (prawnych opiekunów) jest ubezpieczone w KRUS. Zimowisko 

odbędzie się w dniach 31.01.2020r – 09.02.2020r. w Białym Dunajcu.  Odpłatność rodziców za udział 

jednego uczestnika zimowiska wynosi 680,00zł, liczba miejsc ograniczona- 2 miejsca.  
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- radny Stanisław Skórski zapytał p. Sekretarz o tablice z numeracją i nazwami ulic, następnie o przyłączach 

wody,  które gminne a które mieszkańca oraz jakie kroki Gmina zamierza podjąć z Domem Nauczyciela.  

Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica w sprawie tablic z nazwami ulic i numeracją  

odpowiedziała, że musi być przeprowadzony przetarg na to zadanie, w związku ze zwiększonym zakresem 

obowiązków w Referacie Inwestycyjnym nie było możliwe ogłoszenie tego przetargu w br.    

- radny Wiesław Czupryn w sprawie tablic informacyjnych zaznaczył, że wyraził tylko  swoją opinię . Dodał, 

że nie zostały również naprawiane daszki nad tablicami ogłoszeniowymi, które zgłaszał kilka miesięcy 

temu.  

Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica odpowiedziała, że została zlecona naprawa daszków 

nad tablicami informacyjnymi, wykonawca pobrał pomiary, montaż miał być do końca roku.  

Pan Burmistrz w sprawie Domu Nauczyciela należy się zastanowić na komisji czy  podjąć działania w 

kierunku sprzedaży. W sprawie przyłączy wodociągowych odpowiedział, że przyłącze  wodociągowe jest w 

gestii właściciela nieruchomości, gmina zapewnia magistrale, Gmina przeprowadza prace do granicy 

nieruchomości.  

- radny Marian Tendera w związku z powstaniem nowej linii oświetlenia ulicznego w Kępiu, zapytał o 

możliwość zdemontowania starych słupów telefonicznych.   

- radny Konrad Guła w sprawie tablic informacyjnych każda miejscowość wybierze sobie tablice jakie 

będzie uważała za stosowne.  

- radny Michał Lalewicz podziękował za naprawę zapadniętego chodnika na ul. Nadstawie, a także w 

imieniu mieszkańców ul. Stopnickiej podziękował za remont tej ulicy oraz zapytał czy możliwa jest zbiórka 

popiołu w ferie zimowe, żeby obniżyć tonaż odpadów niesegregowanych.    

Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica poinformowała, że mieszkańcy otrzymali 

informacje, że nie wolno wsypywać popiołu do śmieci niesegregowanych.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że zostanie ogłoszona taka zbiórka chociażby po to, żeby przypomnieć 

mieszkańcom, że popiołu nie należy wrzucać do odpadów niesegregowanych.  

- radny Piotr Płatos w nawiązaniu do pytania radnego Stanisława Skórskiego zapytał również  o budynek po 

Szkole Podstawowej w Pieczonogach oraz zapytał czy Gmina jest w stanie publikować wszystkie faktury na 

BIP-e.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że jeżeli stanowisko rady będzie za sprzedażą budynku, jak również 

potwierdzone zgoda zebrania sołectwa Pieczonogi, to można wystawić budynek na sprzedaż.  

Pan Burmistrz zapytał radnego Piotra Płatosa jaki cel  dla rozwoju gminy ma publikowanie na BIP-e tysięcy 

faktur z zakupu np. zaworu do wodociągu. Budżet jest jawny, można przyjść zapytać.  

Radny Piotr Płatos  czas zeskanowania i opublikowania  jednej faktury to 30-40 sekund.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że radni mają prawo do złożenia wniosku o udostepnienie informacji 

publicznej, nie widzę potrzeby angażowania na dzień dzisiejszy  osoby do skanowania i zamieszczania na 

BIP.  

- radny Wiesław Grembosz ad vocem wypowiedzi Piotra Płatosa wspomniał, że kilka sesji wcześniej 

powiedziano, że nie ma się wtrącać do Oleśnicy,  a dziś radny wspomina o budynku w Pieczonogach. Jeżeli 
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budynek OSP będzie w pełni wyposażony, będzie można ewentualnie pomyśleć o sprzedaży budynku szkoły, 

w obecnej sytuacji są tam organizowane spotkania sołeckie, spotyka się młodzież.  

Radni decydują wspólnie o całej gminie a nie tylko w obrębie swojego sołectwa.  

Pani Przewodnicząca poinformowała, że do radnych wpłynął wniosek o przegłosowanie, żeby Pan, który 

prowadzi Chór Oleśniczanki dostał uposażenie. Rada nie będzie zajmowała się tym wnioskiem, ponieważ 

prowadzący chór takie uposażenie otrzymuje. Konstytuując Pani Krystyna Bator poinformowała, że na ręce 

Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęły życzenia świąteczno-noworoczne z  Urzędu Marszałkowskiego, 

Starostwa Powiatowego.  

Pani Krystyna Bator Przewodnicząca Rady Miejskiej oraz Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica 

złożyli radnym i wszystkim mieszkańcom życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku.  

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 12:20 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XX sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator     

   

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XX/19 znajduje się pod adresem :   

https://www.youtube.com/watch?v=IANMqE7nwaY 

 

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów. 

  


